

Karangan Deskriptif 1

Semasa kamu di sebuah pusat beli-belah, kamu telah menyaksikan satu kejadian yang mengerikan. Gambarkan pengalaman tersebut dan pengajaran yang kamu peroleh.

[Incident]

<p>Introduction</p> <p>Conflict</p> <ul style="list-style-type: none"> • Fly on a Wall Perspective • Suspense Element <p><i>Incident</i></p>	<p>Teriakan seorang wanita meminta tolong menarik perhatian ramai orang di pusat beli-belah Compass Point. Wajahnya pucat, bagai ditoreh tiada darah. Di sisinya berdiri seorang anak lelaki kecil yang merintih kesakitan [INCIDENT]. Dengan sekilas, seorang pengujung lelaki menekan butang kecemasan pada tangga bergerak di tingkat dua untuk menghentikannya daripada terus beroperasi. Beberapa orang wanita yang berada pada tangga bergerak itu dengan cepat merapati anak kecil itu untuk memberikan bantuan. Suasana menjadi tegang apabila rintihan anak kecil itu menjadi kuat. Dalam masa yang singkat, pengujung lain mula berkumpul di tempat kejadian. Ada yang cuba membantu sedangkan yang lain hanya mampu untuk melihat dan memberikan nasihat serta kata-kata semangat. Para pengunjung di tingkat atas berdiri sepanjang penghadang kaca untuk menyaksikan apa yang berlaku. Darah mula mengalir daripada kasut anak kecil tersebut. Anak kecil itu terkulai layu dan terus merintih kesakitan.</p>
<p>Background Information</p>	<p>Itulah satu pengalaman ngeri yang pernah aku saksikan di sebuah pusat beli-belah. Hari itu adalah hari Sabtu yang biasanya digunakan oleh para ibu bapa untuk bersantai bersama keluarga mereka. Malangnya bagi pasangan ibu dan anak tersebut, pengalaman hari Sabtu kali ini merupakan pengalaman yang tidak akan mereka lupakan untuk sepanjang hidup mereka. [Start background] Sedang mereka menaiki tangga bergerak ke tingkat dua, tali kasut sebelah kanan anak kecil yang terlepas daripada ikatan ditarik masuk bersama dengan lipatan anak tangga apabila mereka sampai di tingkat dua. Akibatnya kasut tersebut juga ditarik bersama. Mujur tindakan pantas seorang pengujung lelaki menekan butang kecemasan pada tangga bergerak itu dapat menghentikan tangga itu daripada terus beroperasi. Malangnya bahagian depan kasut tersebut telah pun ditarik bersama lipatan anak tangga menyebabkan beberapa jari kaki anak kecil itu tercepit bersama [INCIDENT]. Ibunya yang tidak ditemani suami itu menjadi gamam dan hanya mampu berteriak meminta tolong [End background].</p>
<p>The Main</p> <p>Developing the Experience of Aku Witnessing the Traumatic</p>	<p>Aku sedang tercegat berdiri pada penghadang kaca di tingkat tiga sambil memerhatikan apa yang berlaku. Berdetik hatiku memikirkan bahawa musibah boleh berlaku tanpa mengira masa dan tempat. [Value 1] Sebaik-baik persiapan untuk menghadapi kemungkinan sesuatu musibah adalah dengan bersikap berhati-hati. [Reflection 1] Langkah keselamatan perlu diberikan perhatian serius, lebih-lebih lagi apabila keluar rumah dengan anak</p>